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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمود کاوه  را گرامی می دارد

»روحانی« هشدار داد:

مبادا پای رژیم صهیونیستی را به 
منطقه باز کنید

رئیس جمهوری برقراری رابطه با صهیونیست ها را نادرست 
و محکوم دانست و به امارات عربی متحده هشدار داد که 
مبادا پای رژیم صهیونیستی را به منطقه باز کند چون برخورد 

دیگری با آن ها خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حجت الاسلام  والمسلمین حسن 
روحانی روز گذشته در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: 
گزارشات این جلسه نشان داد روند شیوع ویروس کرونا در 
بسیاری از استان ها سیر نزولی دارد. برخی استان ها مانند 
خوزستان، کردستان و آذربایجان غربی عملکرد بسیار خوبی 
داشتند و روند بیماری نزولی شده که این خوشحال کننده 
است. امیدوارم استان های دیگر هم این روند را داشته باشند.
رئیس جمهوری ادامه داد: موج اول بیماری که بیشتر در ماه 
اسفند سال گذشته و فروردین امسال بود برای مردم روشن 
کرد که این یک بیماری جدی است. روزهای اولیه شیوع این 
بیماری بعضی ها این ویروس را جدی نمی گرفتند و آنرا مانند 

سایر بیماری ها عنوان می کردند.
روحانی ادامه داد: مردم در موج اول احساس کردند که این 
بیماری جدی است اما برخی فکر کردن زمان آن بسیار کوتاه 
است و با رعایت دو تا سه هفته ای،  این بیماری تمام می شود 

و در واقع زمان را کوتاه در نظر می گرفتند.
این  به  مردم  بیماری  این  دوم  موج  در  اما  گفت:  وی 
نتیجه رسیدند که این بیماری کوتاه مدت نیست و باید 
بلندمدت تر به این بیماری نگاه کنند. بنابراین نه فکر این 
باشیم که دو هفته همه جا تعطیل شود و یا سفر نرویم، 
بلکه باید سبک زندگی را عوض کنیم. پروتکل های مراسم 
نه برای یک ماه و دوماه بلکه باید برای ماه ها و حتی 
احتمال دارد برای سال ها را تغییر دهیم. ممکن است این 
بیماری باشد حتی واکسن آن بدست بیاید اما سال بعد 
دوباره به شکل دیگری ظهور و بروز پیدا کند و ریشه کنی 

آن برای ما مشخص نیست.
روحانی افزود: چون روشن نیست که زمان ریشه کنی این 
بیماری چه زمانی است باید این بیماری را بلندمدت در نظر 
بگیریم و راه آن این است که برنامه ریزی بلندمدت تر مدنظر 
قرار دهیم. وقتی این طور در نظر بگیریم باید برای کسب 

و کارمان فکر کنیم. 
رییس جمهوری بیان کرد: قبل از اینکه شورای همکاری 
خلیج فارس از خواب بیدار شود و یا از ترس حرفی بزند 
همان روز که روز عاشورا هم بود بعد ازظهر شورای عالی 
امنیت ملی تشکیل شد و این تجاوز به کویت را محکوم 
کردیم و به مردم آواره کویت رسیدگی کردیم و پس از آن 

به مردم آواره عراق در سال بعد کمک کردیم.
روحانی در ادامه به توافق امارات با رژیم صهیونیستی اشاره 
کرد و گفت: کشور مسلمانی که مردم متدینی و بسیار 
اشتباه و غلط  اما حاکمان دچار یک مسیر  دارد،  خوبی 
شدند؛ آن ها فکر می کنند اگر خود را به آمریکا و رژیم 
صهیونیستی بچسبانند امنیت آن ها تامین می شود و 

اقتصاد آن ها رشد پیدا می کند.
حامی  عنوان  به  همواره  ایران  کرد:  تصریح  روحانی 
مسلمانان، همسایگان خود و  امنیت ساز منطقه خلیج 
فارس نه فقط اکنون بلکه در طول هزاران سال بوده است؛ 
امارات متاسفانه خطای بسیار بزرگ مرتکب شده است، 
امیدوارم از این خطا برگردند و توجه کنند که این مسیر 
اشتباهی است که نه به نفع حاکمان کشور و نه به نفع 

امنیت خودشان است.
وی گفت: به امارات هشدار می دهیم که مبادا بخواهد پای 
رژیم صهیونیستی را به منطقه باز کند، آن زمان حساب 
دیگری خواهد داشت و برخورد دیگری با آن ها خواهد 
شد حواسشان جمع باشد تا اینجا خطای بزرگ و عمل 
این  و  شوند  متنبه  امیدواریم  داده اند.  انجام  خائنانه ای 
مسیر نادرست را ادامه ندهند که بخش تلخ ماجرای دیروز 

بود.

بامداد ۲۵ مرداد نتیجه رای اعضای شورای امنیت سازمان 
تحریم  تمدید  برای  آمریکا  ضدایرانی  قطعنامه  به  ملل 
تسلیحاتی اعلام، از شکست کم سابقه کاخ سفید در این 
شورا رونمایی و مشخص شد با وجود پنج سال تبلیغات 

مخالفان خارجی و داخلی، برجام همچنان زنده است.
آمریکا با آنکه به امید جلب موافقت اعضای شورای امنیت، 
پیش نویس طولانی و شدیداللحن خود را بسیار خلاصه و 
تلطیف کرده بود، تنها توانست جمهوری دومینیکن را با 
خود همراه کند و در رویدادی کم سابقه، بریتانیا و فرانسه، 
متحدان اروپایی آمریکا نیز با آن همراهی نکردند و  روسیه 

و چین به آن رای منفی دادند.
در شرایطی که طی روزهای اخیر بسیاری از تحلیلگران 
ایرانی نگران رای آوردن این قطعنامه بودند و رد آن را به 
منوط می دانستند،  وتو  از حق  روسیه  و  استفاده چین 
قطعنامه مذکور اساسا حد نصاب آرا را هم نیاورد تا نیازمند 

وتو شود.
این رویداد از یک سو شکستی برای ترامپ بود که کمتر 
از سه ماه به انتخابات ریاست جمهوری نوامبر، پس از به 
نتیجه نرسیدن اهداف تحریم های سخت علیه ایران، دست 
کم به یک پیروزی تبلیغاتی نیاز داشت و از سوی دیگر 
مشخص شد با وجود آنکه آمریکا برای به شکست کشاندن 

برجام، از تمام قدرت نظامی، اقتصادی و دیپلماتیک خود 
را علیه هر شخص  تنبیهات  بیشترین  و  استفاده کرده 
حقیقی و حقوقی نقض کننده تحریم ایران اعمال کرده، 

نتوانسته جامعه بین المللی را اقناع کند.
نتیجه صبر و تدبیر جمهوری اسلامی

به گفته سید عباس موسوی، سخنگوی وزارت امور خارجه، 
»دیپلماسی فعال« در کنار »استحکام حقوقی« برجام، دلیل 
این رای شورای امنیت بوده است. اما در کنار این دو دلیل 
و تلاش های موفق دیپلمات های کشورمان، صبر و تدبیر 
جمهوری اسلامی ایران در حفظ باقی مانده برجام، همراه با 
کاهش تعهدات در چارچوب برجام، عاملی بود که پایبندی 
ایران به تعهدات بین المللی را اثبات کرد و حقانیت توام با 

مظلومیت ایران را به رخ جهانیان کشید.
شاید از همین رو بود که حتی فرانسه و بریتانیا از اعضای 
دائم شورای امنیت که متحدان سنتی آمریکا به شمار 
می روند و دست کم در قبال مسائل ایران طی زمان هایی 
دنباله رو ایالات متحده بوده اند، با وجود تعلل در تحقق 
رای  در  نتوانستند  بار  این  برجام،  اقتصادی  بخش های 

شورای امنیت با آمریکا همراه شوند.
تحریم  ملل،  سازمان   ۲۲۳۱ قطعنامه  و  برجام  مطابق 
تسلیحاتی کشورمان قرار است بعد از پنج سال از تصویب 

برجام، در صورت پایبندی ایران به تعهدات، ۲۷ مهرماه 
امسال به پایان برسد و شکست آمریکا در جلوگیری از 
تحقق این دستاورد برجام برای ایران، نشان دهنده زنده بودن 

برجام است.
این در حالی است که »جو بایدن« رقیب دموکرات ترامپ 
وعده هایی درباره بازگشت آمریکا به برجام مطرح کرده است.

گزارش اول

شکست بی سابقه »ترامپ«؛ 

برجام هنوز نفس می کشد!

دولت

295 هزار و 630 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
گفت: تاکنون ۳۴۱ هزار و ۷۰ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۶۱ نفر 
در ۲۴ ساعت گذشته، شمار جان باختگان این بیماری 
به ۱۹ هزار و ۴۹۲ نفر رسید و تاکنون 295 هزار و 
630 نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند.
آمار  آخرین  درباره  گذشته  روز  لاری  سادات  سیما 
مبتلایان قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد 
فوت ناشی از این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و ۲۴۵ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که 
مجموع  حساب،  این  با  شدند.  بستری  مورد   ۹۴۳

بیماران کووید۱۹ در کشور به ۳۴۱ هزار و ۷۰ رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، 
و  دادند  دست  از  را  خود  جان  کووید ۱۹  بیمار   ۱۶۱
مجموع جان باختگان این بیماری تاکنون به ۱۹ هزار 

و ۴۹۲ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون 

از  یا  یافته  بهبود  بیماران،  از  نفر  و ۶۳۰  هزار   ۲۹۵
نفر   ۳۹۱۱ شده اند. همچنین  ترخیص  بیمارستان ها 
از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت شدید این 
بیماری تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون دو میلیون و 
۸۳۶ هزار و ۲۵۲ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور 

انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت با اعلام اینکه ۲۶ استان 
کشور در وضعیت قرمز یا هشدار هستند، افزود: استان 
های مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، 
اردبیل، اصفهان، البرز، خراسان رضوی، کرمان، سمنان، 
آذربایجان شرقی، مرکزی، یزد و گیلان در وضعیت 
قرمز قرار دارند. همچنین استان های فارس، ایلام، 
غربی،  آذربایجان  قزوین،  زنجان،  هرمزگان،  لرستان، 
بوشهر، همدان، چهارمحال و بختیاری و کهگیلویه و 

بویر احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
پارسال شاهد  اسفند  استان هرمزگان  وی گفت: در 
خیز خفیف و در فروردین شاهد خیز متوسط اپیدمی 
کرونا را شاهد بودیم  و از نیمه دوم اسفند خیز شدید 
این بیماری از نظر تعداد موارد ابتلا و بستری کرونا 
و  ابتلا  تعداد موارد  پایان خرداد  در  و  مشاهده شد 
بستری بیماری کووید ۱۹ در این استان به اوج خود 
و بیشترین میزان از زمان شروع  اپیدمی کرونا رسید.

و  هرمزگان  استان  مردم  همکاری  با  افزود:  لاری 
رعایت بیشتر پروتکل های بهداشتی و نیز تلاش کادر 
ابتلا و  اول تیر نمودار موارد  از  بهداشتی و درمانی 
بستری کرونا در استان هرمزگان نزولی شد اما با وجود 
استان همچنان  این  در  کرونا  اپیدمی  آن وضعیت 
حساس و شکننده است به طوری که هفته گذشته 
دو شهرستان دیگر این استان به شهرهای قرمز اضافه 

شدند.

ابوموسی زرد شد

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: هم اکنون پنج شهر 

استان هرمزگان شامل کیش، پارسیان، جاسک، قشم 
و میناب در وضعیت قرمز کرونا هستند و شهرستان 
جزیره  البته  است  هشدار  وضعیت  در  بندرلنگه 
ابوموسی این استان که تنها منطقه سبز و بدون کرونا 

در ایران بود هفته گذشته زرد شد.
وی افزود: میزان رعایت پروتکل های بهداشتی توسط 
البته  مردم استان هرمزگان ۸۷.۲۵ درصد است که 
بیشترین میزان رعایت  این پروتکل ها در بیمارستان 
ها و داروخانه های این استان و کمترین آن در پایانه 
های مسافری درون شهری و آرامستان های استان 

هرمزگان است.
استان هرمزگان درخواست  از مردم  داد:  ادامه  لاری 
داریم با رعایت بیشتر پروتکل های بهداشتی، استفاده 
حداکثری از ماسک و رعایت فاصله گذاری فیزیکی 
کمک کنند تا روند کاهش موارد ابتلا و بستری کرونا 
در این استان تداوم داشته باشد و شهرستان های 
این استان هر چه زودتر از وضعیت قرمز و هشدار 

خارج شود.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: از همه مردم کشور 
از  خواهیم  می  هرمزگان  استان  مردم  خصوص  به 
خودداری  دیگر  شهرهای  به  ضروری  غیر  سفرهای 

کنند.
وی افزود: به کادر بهداشت و درمان کشور که در این 
شرایط سخت واقعا با جانفشانی و فداکاری، سختی 
ها را به جان خریده و در خط مقدم مبارزه با ویروس 
کرونا قرار دارند خدا قوت می گوییم و قطعا بدانند که 
تلاش و ایثارگری آنان در تاریخ ایران ماندگار می شود.
لاری گفت: همچنان از همه مردم کشور می خواهیم 
که با رعایت اصول سه گانه پروتکل های بهداشتی 
شامل استفاده از ماسک در اماکن عمومی، رعایت 
فاصله ۱.۵ تا دو متری از یکدیگر و شستن مداوم 
دست ها کمک کنند تا هر چه زودتر زنجیره انتقال 

ویروس کرونا را در کشور بشکنیم.

کرونا درایران
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هشدار پلیس درباره خرید اینترنتی واکسن کرونااجتماعی
رئیس پلیس فتای تهران بزرگ در مورد خرید اینترنتی واکسن کرونا به مردم هشدار 

داد و گفت: این آگهی های فروش کلاهبرداری است و با عاملان آن برخورد می شود.

تغییر ضروری تا پیش از پایان عمر دولت؛

»مغز« وزارت ورزش »هنگ« 
است!؟

سال هاست به وزارت ورزش 
یا همان سازمان تربیت بدنی 
سال  است.  وارد  ایراد  سابق 
هاست گفته می شود كِشتی 
و  شده  زده  طوفان  ورزش 
كرده  گم  را  نجات  ساحل 
وزارت  هاست  سال  است. 
ورزش و در راس آن ها »وزیر 
ورزش« با شدیدترین هجمه ها مواجه است× واقعا چرا وزارت 
ورزش تا این حد مورد نقد واقع می شود؟ پاسخ روشن است؛

بین  روابط  است،  اجتماعی  پدیده  ورزش  اینكه  دلیل  به 
سلامت جسم و جان را با رفتار اجتماعی تعریف می كند و در 
مناسبات بین المللی ایفای نقش می كند و قص علی هذ...!

حالا چرا ورزش ما این همه بیراهه رفته و حتی در سطح 
قهرمانی و ایضا همگانی با چالش جدی رو به روست؟ ریشه 
آن را باید در مغز وزارت ورزش جستجو كرد. مغزی كه وظیفه 
برنامه ریزی در ورزش دارد. برنامه ریزی وزارت ورزش سال 
هاست ایراد دارد. سال هاست نه با نوآوری همراه است و 
نه قادر است وظایفش را به درستی انجام دهد. برنامه ریزی 
وزارت ورزش سال هاست »هنگ« كرده! سال هاست به دلیل 
حضور افراد ناكارآمد كه صرفا ژست ورزشی و مدیریتی به خود 
گرفته اند، راهی را طی كرده كه بیراهه بوده و قادر به بازپروری 
و باز آرایی نیست. چون افراد مسئول در این حوزه فاقد تمركز 
هستند. چون به واسطه حضور در باشگاه ها به دنبال مطرح 
شدن و سرزبان افتادن هستند و وقت خود را در هیات مدیره 
فلان باشگاه مطرح صرف می كنند و از ذات وظیفه سازمانی 

غافل مانده اند.
وزارت ورزش برای درست شدن؛ برای اینكه با برنامه جامع و 
مدون و با هدایت و رهبری با انجام برنامه ریزی در راستای 
دستیابی به اهداف عالیه ورزش گام بردارد و ایضا از هجمه 
ها بكاهد، باید مغزش را اصلاح كند و افراد ریاكار و سیاه باز 
و البته فسیل شده در مدیریت برنامه ریزی وزارت ورزش را از 

پیكره ورزش پاكسازی كند.
وزارت ورزش با یك رنسانس باید مغزش را اصلاح كند. فردی 
كه در كمیته انتقالی فوتبال سر فیفا و هیات وزیران و مجلس 
را با اساسنامه غیرمصوب كلاه گذاشت مشخصا قادر است بر 
سر وزارت ورزش كلاه گشادتری بگذارد )كه گذاشته و ورزش 

به قهقرا رسیده است(.
آقای سلطانی فر! اگر می خواهد ورزش كشور به ریل برگردد و 
نامی ماندگار در پایان عمر دولت از خود به جا بگذارد، باید غده 
چركین برنامه ریزی وزارت ورزش را از پیكره موجود جراحی 
كند و افراد نوآور، خلاق، صاحب فكر و اندیشه و كاربلد و 

صادق كه دارای اخلاق حرفه ای هستند به خدمت بگیرد.
فردا خیلی دیر است. همین امروز باید دست به کار شد. ظاهر 
فریبان ریشه دونده اند، این ریشه را باید خشك كرد. از اولین 

اصل مدیریت باید آغاز كرد؛ »برنامه ریزی«...

استاندار البرز در پیامی به مناسبت فرا رسیدن ۲۶ مردادماه 
سالروز بازگشت پیروزمندانه آزادگان دفاع مقدس به خاک 
میهن اسلامی، نوشت: این عزیزان به سروقامتان، ایثار، 

استقامت، شجاعت و پایمردی را عینیت بخشیدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، در پیام  عزیزاله شهبازی آمده 
است: ۲۶ مرداد ماه، سـالروز بازگشت غرورآفرین آزادگان و 
غیور مردان سـرافراز و سـرو قامتان صبر و استقامت در 
دفاع از کیان و انقلاب اسلامی به میهن اسلامی است؛ 
آزادگانی که واژگان ایثار، شجاعت، استقامت و پایمردی 
را در دوران اسارتشان در لانه شقی ترین دشمن انقلاب نو 
شکفته، »رژیم بعث عراق« به وضوح عینیت بخشیدند و با 
فداکاری و شهامت و با تکیه بر ایمان الهی، در زیر شدید 
ترین شکنجه های دشمن حاضر نشدند در مسیر آن ها قرار 
گیرند و به ارزش های امام و انقلاب پشت کنند، محنت و 

مشقت را به جان خریدند ولی با دشمن متخاصم و متجاوز 
سازش نکردند و با نجابت و مهارت صبر از کیان انقلاب 

اسـلامی و خاک میهن دفاع کردند.
بی شک در شرایط کنونی »تحریم های ظالمانه« می توان 
بار دیگر از شجاعت آزادگان درس عبرت گرفت و مماشات 
و همراهی با دشمن را شرایطی که فکر می کنند با فشار 
وجنگ اقتصادی می توانند پیروز میدان باشند صبر و 

تحمل پیشه کرد و هرگز زیر بار قلدرنمایی آن ها 
نرفت.

اینجانب این روز خجسته را به تمام آزادگان 
سرفراز ایران اسـلامی به ویژه آزادگان غیور استان 

البرز تبریک و تهنیت عرض می کنم و از خداوند 
متعال برای این عزیزان که از ذخیره های ارزشـمند 

انقلاب هستند آرزوی توفیق و سـلامتی دارم.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار«: 

آزادگان ایثار و استقامت را عینیت بخشیدند 

قلندر

سرگرد »ابراهیم نوروزی فر« تاکید کرد:

ضرورت حفظ جایگاه محرم به عنوان محور ارزش ها 

البرز؛ آماده برای برای انتخابات ۲۱ شهریورماه 

رئیس سازمان بسیج مداحان استان البرز با اشاره به 
شیوع کرونا و اهمیت حفظ سلامتی مردم گفت : در 
این شرایط نباید از ماه محرم و عاشورا به عنوان محور 

ارزش ها و باورهای دینی غفلت کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سرگرد پاسدار ابراهیم نوروزی 
فر روز گذشته گفت: دشمنان با جنگ روانی در جهت 
تضعیف یا بی رونق کردن مراسم عزاداری اهل بیت )ع( 
و به ویژه عزای اباعبدالله الحسین )ع( و ایجاد دوگانگی 

سلامت و عزاداری هستند.
وی بیان داشت: در برگزاری عزاداری ماه محرم بایستی 
یک سری مسائل را نظر داشته باشیم و در این میان 
بهره گیری از جایگاه عاشورا و محرم به عنوان محور 

ارزش ها و باورهای دینی ضروری است.
رئیس سازمان بسیج و رسانه های استان البرز تاکید 
کرد که حفظ جایگاه عاشورا و محرم در این ایام مقابله 

هوشمندانه با عملیات روانی دشمن  است.
نوروزی فر افزود: امام راحل فرمودند که »این محرم و 
صفر است که اسلام را زنده نگه داشته است« و در جای 
دیگر مقام معظم رهبری می فرمایند که »در عزاداری ها 

معیار چیزی است که ستاد ملی کرونا اعلام می کند«
وی اظهار داشت: بنا بر همین فرمایشات توصیه می 
شود که عزاداران و صاحبان مراسم عزاداری و هیات 
داران باید ضوابط ستاد ملی کرونا را رعایت کنند زیرا اگر 
همین مقدار کنترل جدی گرفته نشود فاجعه ای شکل 
می گیرد که دشمنان داخلی و خارجی بیشترین بهره 
برداری منفی را برای زیرسوال بردن عزاداری های مردم 

مسلمان می کنند.
نوروزی فر با بیان اینکه بزرگداشت با شور و شعور محرم 
حسینی بایستی با رعایت کامل دستورالعمل های ستاد 
ملی کرونا باید انجام شود، گفت: آحاد مردم متدین 
ارزشمند  میراث  پاسداشت  در  همواره  اسلامی  ایران 
)ع(  الحسین  اباعبدالله  قیام عاشورای  حرکت عظیم 
ثابت کردند که همیشه دایه دار و مصداق عینی کل یوم 

عاشورا و کل ارض کربلا هستند.
کرونا  بیماری  با وجود شیوع  امسال  داد:  ادامه  وی 
آن،  ارایه  و  بهداشتی  مقررات  رعایت  با  امیدواریم 
تصویری ارزشمند، خوب و فهیمانه از تقید قشر متدین 
مردم ایران کوچک در  استان البرز به ضوابط بهداشتی 
بتوانیم به نحو احسن به عزادارای و بزرگداشت ماه محرم 

بپردازیم.
رئیس سازمان بسیج مداحان استان البرز بیان داشت: 
مبلغین،  سازی  همراه  و  توجیه  ما  اصلی  سیاست 
مداحان و هیئات عزاداری برای پرشور و شعور کردن 
عزاداری ها با رعایت دستورالعمل های بهداشتی و بر 
اساس تدابیر امام خامنه ای و در کنار آن به کارگیری 
نماد شخصیتی و معرفتی سردار دل ها، حاج قاسم 
سلیمانی به عنوان الگوی سردار عاشورایی و همچنین 
ارایه تصویر عقلائی و صلاح اندیش از افراد متدین و 

قشر انقلابی جامعه در راستای آن گفتمان معنویت 
و عقلانیت در نحوه رعایت پروتکل های بهداشتی در 
برگزاری مراسم ماه محرم در مواجهه با شیوع ویروس 

کرونا است.

ترویج نذر فرهنگی در ماه محرم

نوروزی فر، گسترس و ترویج نذر فرهنگی به ویژه نذر 
خدمات اجتماعی را در جامعه از جمله محورهای کاری 
در این ایام دانست و گفت: همچنین استمرار رزمایش 
کمک مومنانه که با تاکید بر تهیه بسته های معیشتی 
در ایام محرم است که می تواند موجب رفع مشکلات 
بسیاری از نیازمندان و تقویت عملی در همبستگی 

محبان اهل بیت )ع( را به نمایش بگذارد.
وی بیان داشت: موضوع دیگری که می توان در ایام 
محرم انجام داد تبلیغ همبستگی و مسوولیت اجتماعی 
قشر انقلابی و متدین است که در ایام کرونا می تواند 
در رسیدگی به مشکلات مردم و حل آن ها تاثیر داشته 

باشد.
وی همچنین به تبلیغ و ترویج نقش توسل و دعا در 
رفع بلا اشاره کرد و گفت:  کمک به حفظ بهداشت و 
سلامت عزاداران حسینی در قالب خادمین سلامت نیز 
تاثیز زیادی بر پرشور برگزار کردن محرم و عزاداری ها 
دارد که آن هم ضدعفونی کردن میادین و محیط های 
اجتماعی عزاداران و محیط های عزادارای روباز محلات، 

مدارس و پادگان ها و... است.
نوروزی فر تاکید کرد: پیش از اجرای مراسم در هر شب، 
به ضدعفونی مساجد و حسینیه ها که فقط برنامه 
سخنرانی و روضه خوانی کوتاه در آن ها برگزار می شود، 

کمک شود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز و 
رییس ستاد انتخابات استان البرز اعلام کرد که این استان 
برای برگزاری مرحله دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی 

در ۲۱ شهریورماه امسال آماده می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، نور محمد فردی روز گذشته در 
نشست ستاد انتخابات استان البرز افزود: بر اساس هماهنگی 
های انجام شده از سوی  وزارت کشور، شورای نگهبان و 

وزارت بهداشت و درمان مرحله دوم یازدهمین دوره انتخابات 
مجلس شورای اسلامی در روز جمعه۲۱ شهریورماه سال جاری  
با رعایت کردن پروتکل های بهداشتی برگزار می شود. وی 
ادامه داد: حوزه انتخابیه شهرستان کرج، فردیس و اشتهارد 
در مجموع  ۹۰۸ شعبه اخذ رای دارد که از این تعداد ۶۰ 
شعبه روستایی و ۳۹ شعبه سیار است. معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری البرز گفت: برابر قانون زمان 

برگزاری انتخابات ۱۰ ساعت و  از ساعت هشت صبح تا ۱۸ 
خواهد بود که  بر اساس تصمیمات اتخاذ شده به هیج 

وجه تمدید نمی شود.
فردی گفت: از طرفی امکانات، تجهیزات ، اقلام و تعرفه 
های مرحله دوم آماده تحویل است و فرمانداران موظفند 
برنامه ریزی و اقلام لازم را جهت با شکوه برگزار نمودن 

انتخابات فراهم آورند.

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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شهری »دنیای هوادار« سالروز ورود آزادگانِ سرافراز به وطن 
در پی پذیرش دوباره پیمان الجزیره را گرامی می دارد

در چنین روزی!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

زندگی اشتراکی؛ راهکار یا تهدید؟

به  روز  خانه ها   ، می شوند  بزرگتر  روز  به  روز  »شهرها 
کوچک تر  روز  به  روز  ها  فضا  و  می شوند  گران تر  روز 
زندگی  سمت  به  را  مردم  این ها  همه ی  می شوند. 
اشتراکی می کشاند. در زندگی اشتراکی )co-living(، شما 
دریک فضای خصوصی کوچک و یک فضای مشترک 
بزرگ با گروه بزرگ تری از انسان ها زندگی می کنید و از 
امکانات مشترکی استفاده می نمایید و فرصت می یابید 
که با دیگران معاشرت کنید«. این شعاری است برای 
ترویج یک نوع جدید از زندگی که کمپانی هایی مانند 
دکلکتیو، کومون و وی لیو، مدتهاست تبلیغ می کنند و 
سرمایه گذاری های عظیمی بر روی آن صورت می دهند. 
»تغییر روش زندگی آدم ها« و به اشتراک گذاشتن بیشتر 
آن چیزهایی که تا به حال خصوصی بوده در دستور کار 
چرخانندگان دنیای اقتصاد و نخبگان دنیای جدید است. 
به راستی زندگی اشتراکی چیست و از کجا آمده است ؟ 
شاید این روش های جدیدِ به اشتراک گذاشتنِ بخشی 
از زندگی با آدم های دیگر هنوز به نظر عجیب بیاید اما 
واقعیت این است که در دنیای امروز به سرعت در حال 

افزایش است.
معمارنیوز  خبری  پایگاه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گزارشی در خصوص خانه های اشتراکی تهیه کرده که 
بخش های منتخب را به انتخاب دنیای هوادار در ادامه 

می خوانید:
از  اشتراکی  زندگی  که  است  موضوع  این  گواه  تاریخ 
بدو موجودیت انسان، شکل گرفته و اولین کمون ها در 
غارها و توسط انسان های اولیه به وجود آمده اند، بنا به 
یک دلیل کاملا مشخص: »حفظ بقا«. به عبارت دیگر 
زندگی جمعی امکان زنده ماندن در شرایط دشوار را به 
انسان اولیه می داد و بعدها با به وجود آمدن کشاورزی، 
زندگی جمعی رنگ و بوی دیگری به خود گرفت و خانه 
ها و فضاهای خصوصی تر به وجود آمدند و این روند 
تا به امروز ادامه یافته است. اکثر ما به نحوی زندگی 
اشتراکی را تجربه کرده ایم، مثلا  مدتی را در خوابگاه های 
دانشجویی یا در سربازخانه ها ساکن بوده ایم و به نوعی 
طعم تقسیم کردن فضای زندگی با دیگران را چشیده ایم. 
این فضاها گونه ای از زندگی اشتراکی هستند که برای 
مدت محدودی برنامه ریزی شده اند و قشر خاصی در 
آن ها سکونت می نمایند و نوعی مسکنِ موقت محسوب 
می شوند. اما اولین خانه هایی که برای زندگی بلند مدت 
و چه بسا تمام عمر به عنوان خانه های اشتراکی مورد 
در  کمونیستی،  انقلاب  از  پس  گرفتند،  قرار  استفاده 
شوروی سابق  ساخته شدند. مجتمع های بزرگ و فاقد 
امکاناتی که کارگران بسیاری را در خود جای داده بودند. 

اما جدا از این نمونه های ناموفق، زندگی اشتراکیِ مدرن 
را می توان به اندیشه های نوظهور در دانمارک، در دهه 

۶۰ ، نسبت داد.
در حالت پیشرفته تر، زندگی اشتراکی، مجموعه ای از چند 
خانه یا آپارتمان مستقل است که علاوه بر حفظ حریم 
خصوصی ، فضاهای مشترکی هم دارند که توسط خود 
اهالی مجتمع ، مدیریت می شوند. این فضاهای مشترک 
شامل آشپزخانه های بزرگ ، کتابخانه، اتاق ورزش و غیره 
می باشند. به عنوان مثال مجموعه مسکونی »فضای 
زندگی« در ۲۰ کیلومتری وین، یک مجموعه مسکونی از 
این دست می باشد که بر پایه زندگی اکولوژیک و استفاده 
از انرژی های تجدید پذیر و صرفه جویی و حداقل مصرف 
گرایی طراحی شده است و ساکنان آن هم البته همگی 
علاقه مند به حفظ محیط زیست و درگیر مسائل مربوط 
به آن هستند. در این مجموعه اهالی، چند روز هفته را با 
هم شام می پزند و در سالن غذاخوری مشترکشان صرف 
می کنند. برنامه های ورزشی و فرهنگی مشترک برگزار 
می کنند. از کودکانشان بر طبق برنامه و نوبتی نگهداری 
می کنند و از سیستم ماشین شراکتی استفاده می کنند و 
مثلا  به جای استفاده از خودروهای تک سرنشین، سعی 
می کنند مقاصدشان را تنظیم کرده و به طور مشترک 
از یک ماشین استفاده کنند. سیستم تصفیه ی آب و 
فاضلاب و تولید انرژی مجموعه هم کاملا خودکفاست. 
اما قدیمی ترین نمونه ذکر شده خانه اشتراکیِ مدرن، 
یک مجموعه مسکونی در دانمارک بود که در سال ۱۹۶۴ 
طراحی شد ولی به علت مخالفت و مقاومت همسایگان 
اجرا نشد. در سال ۱۹۶۸ دوباره معماران گودمن هویر و 
بودیل گرای   یک گروه جدید تشکیل دادند و از طریق 
آن دو مجموعه مسکونی اشتراکی را به وجود آوردند. در 
سال ۱۹۷۰ ، پروژه فاروم که توسط گوتمن هویر کار شده 
بود در یک نمایشگاه ساختمانی مورد توجه قرار گرفت و 
از آن پس زندگی درمجموعه های اشتراکی به عنوان یک 
سبک جدید زندگی، در دانمارک پذیرفته شد و در سال 
۱۹۷۲ اولین ساکنین خانه های اشتراکی در آن ها ساکن 
شدند. در سال ۱۹۷۸ دولت دانمارک یک یارانه مستقل 
را به این نوع مسکن اختصاص داد و قوانین مربوط به 
آن را سازماندهی کرد و فقط تا سال ۱۹۹۳ بیشتر از ۱۴۰ 

مجموعه مسکونی  اشتراکی در دانمارک ساخته شد.
در پایان باید گفت مسئله زندگی اشتراکی آنقدر این 
و  سرمایه داران  از  وسیعی  قشر  و  است  داغ  روزها 
خود  به  را  تجاری  بزرگ  شرکت های  و  سرمایه گذاران 
مشغول داشته که تبدیل به یک دغدغه معماری معاصر 

شده است.

پایتختگزارش

وجود 33 هزار ساختمان ناایمن در پایتخت

لغو »طرح ترافیک« مسافران را افزایش داد

شهردار تهران گفت: برخی از تجهیزات آتش نشانی که امروز 
از آن رونمایی شد، در داخل کشور ساخته شده اند و برخی 

دیگر نیز خریداری شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیروز حناچی گفت: ایمنی یک 
فرآیند است که از طراحی و مقررات ملی ساختمان آغاز 
می شود و به رعایت ضوابط ایمنی از سوی استفاده کننده 
هم ختم می شود، گرچه ۳۳ هزار ساختمان ناایمن در 
پایتخت وجود دارد؛ اما درجه ناایمنی این ساختمان ها 
متفاوت است، برخی از آن ها ساختمان های بلندمرتبه 
ای هستند که با طرح ویژه تحت عنوان ۹۹۹ توسط آتش 
نشانی پیگیری می شوند و اغلب ساختمان هایی را شامل 
می شوند که قبل از اجباری شدن مقررات ملی کشور ساخته 
شده اند.در قدم اول ساکنان باید بدانند این ساختمان ها 
ناایمنی چه کاری باید  نا ایمن است و بدانند برای این 

انجام بدهند.
شهردار تهران  با اشاره به اینکه در  آخرین استخدام حدود 
۲۰۰ نفر جذب سازمان آتش نشانی شهر تهران شده اند، 
گفت: چون آتش نشانی جزو مشاغل سخت محسوب می 

شود، سال های خدمت آن ها کمتر از کارکنان عادی است 
و به طور مرتب این ورودی را در آتش نشانی باید داشته 

باشیم تا نیروهای جدید وارد شوند و آموزش ببینند.
او همچنین به آموزش تعداد معدودی از آتش نشان زن 
اشاره کرد که مجوز استخدام آن ها در دست پیگیری است.
همچنین شهردار تهران درباره نگرانی هایی که درباره نا ایمن 
بودن فضاهای شهری با کشته شدن یک پسر نوجوان در 
پارک لاله مطرح شده است، این مساله را مربوط به رعایت 
مقررات مربوط HSE دانست و گفت: این موضوع در همه 
فضاهای عمومی موضوعیت دارد و پارک ها و فضاهای 

عمومی دائما باید کنترل شود.
همچنین محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران نیز  در 
حاشیه این مراسم گفت: در حال حاضر ۱۳۰ ایستگاه آتش 
نشانی با حدود ۵۰۰۰ نفر آتش نشان در تهران هست که باید 
این اعداد به ۱۵۰ ایستگاه و ۷۰۰۰ نفر نیرو برسد. آتش نشانی 
که از سازمان های شهرداری محسوب می شود برای جذب 
نیرو ابتدا مجبور شد تا ثابت کند نیروهایش زیاد نیست و 

به تازگی اجازه جذب ۲۰۰ نیروی دیگر را هم گرفته است.

مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران با اشاره به اینکه طی 
هفته گذشته حدود ۵ میلیون مسافر از طریق مترو جابه جا 
شده اند،  گفت:  لغو طرح ترافیک آمار مسافران را ۵ تا ۱۰ درصد 

افزایش داده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، فرنوش نوبخت مدیرعامل شرکت 
بهره برداری مترو تهران  درباره آمار مسافران پایتخت با توجه به 
لغو طرح ترافیک، گفت: آمار مسافران مترو تهران با لغو طرح 
ترافیک نه تنها کاهش پیدا نکرده بلکه در برخی از خطوط ۵ تا 

۱۰ درصد بیشتر هم شده است.
از  نارضایتی مردم  وی گفت:  احتمالا شلوغی خیابان ها و 
ترافیک در سطح معابر یکی از دلایل افزایش مسافران مترو به 

دلیل لغو طرح ترافیک است.
این  به  بهره برداری مترو تهران در پاسخ  مدیرعامل شرکت 
پرسش که در حال حاضر شلوغ ترین خط مترو کدام خط است، 
گفت:  خط یک به دلیل قرار گرفتن در مسیر مراکز اداری، 
مالیاتی، بازار و دادگاه ها شلوغ ترین خط محسوب می شود و 

بعد از آن به ترتیب خطوط ۲، ۴ و ۳ شلوغ ترین خطوط مترو 
هستند.

نوبخت گفت: خلوت ترین خط مترو خط ۶ است و پیش بینی 
می کنیم با تکمیل شدن این خط آمار مسافران آن بیشتر 
شود. طی هفته گذشته حدود ۵ میلیون مسافر با مترو تهران 
جابه جا شده اند که البته این آمار نسبت به قبل از شیوع کرونا 
که روزانه میانگین یک میلیون و ۸۵۰ هزار مسافر بود کاهش 

یافته است.
فعالیت  به  تهران  مترو  بهره برداری  شرکت  مدیرعامل 
دستفروشان در مترو پایتخت اشاره کرد و گفت:  از شهروندان 
و مسافران مترو درخواست داریم از دستفروشان خرید نکنند 
چرا که این مسأله سبب استمرار حضور دستفروشان در مترو 

خواهد شد و با موضوع رعایت فاصله  اجتماعی منافات دارد.
نوبخت گفت:  حضور دستفروشان در مترو توانایی ما را جهت 
مقابله با کرونا کاهش می دهد بنابراین از شهروندان درخواست 

داریم از دستفروشان خرید نکنند.
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استاد شجریان در »آی سی یو« بستری شدآگهی
استاد محمد رضا شجریان روز گذشته )شنبه( به علت افت سطح هوشیاری، افت فشار خون و شوک سپتیک در »آی 
سی یو« بیمارستان جم تهران بستری شد. هیات مدیره بیمارستان جم در بیانیه ای ضمن اعلام این خبر تصریح کرد، 

استاد شجریان در بخش مراقبت های ویژه بیمارستان جم بستری است و تحت نظر تیم پزشکی قرار دارد.

ریزش یک درصدی ارزش طلا در 
بازارهای جهانی

اخبار  انتشار  دنبال  به  می دهد  نشان  شده  منتشر  آمارها 
امیدوارکننده از بازار کار در آمریکا، ارزش شاخص دلار رو به 

افزایش گذاشت و بهای طلا کاهش یافت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از رویترز، بهای هر اونس طلا 
در آخرین معاملات صورت گرفته در روز جمعه با ۰.۵ درصد 

کاهش به یک هزار و ۹۴۳ دلار و ۱۸ سنت رسید.
بر اساس این گزارش بهای فلز زرد به کمترین میزان خود از ماه 

مارس )دی-بهمن ۹۸( ریزش کرده است.
در بازارهای آمریکا نیز هر اونس طلا با ریزش یک درصدی 
روبرو شده و در سطح یک هزار و ۹۴۹ دلار و ۸۰ سنتی ایستاد.
بهای جهانی در حال حاضر در حالی با افت روبرو شده است 
که بهای فلز زرد در هفته گذشته رکورد بیش از ۲ هزار دلاری را 
شکسته و در سطح دو هزار و ۷۲ دلار و ۵۰ سنتی آرام گرفته بود.
همچنین در حال حاضر افزایش جهش در میزان سوددهی 
اوراق خزانه داری آمریکا سبب افزایش فرصت سرمایه گذاری 

در بازار طلا شده است.
از ماه ژوئن )خرداد-تیر( تا کنون این اولین بار است که طلا 

این میزان کاهش را نشان داده است.
سایر فلزات گرانبها نیز روند نزولی را تجربه کرده اند.

با ۴.۷ درصد کاهش در سطح ۲۶ دلار و ۲۴ سنتی  نقره 
ایستاده است.

پلاتین با ۱.۶ درصد کاهش ۹۴۱ دلار و ۷۹ سنت معامله شد.
پالادیوم نیز با ۲.۴ درصد کاهش به سطح یک هزار و ۹۴۹ 

دلار و ۴۰ سنت رسید.

قهرمانی و نایب قهرمانی مسابقات شطرنج 
کارکنان استان تهران؛

 درخشش بانوان وزارت تعاون کار و 
رفاه اجتماعی 

»زهرا سعید آذری« از وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی عنوان 
قهرمانی مسابقات شطرنج بانوان کارمند استان تهران را کسب 
کرد و تیم شطرنج بانوان وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز 
در مسابقات سازمان ها و نهادهاي دولتی استان تهران پس از 
شهرداری تهران بر سکوی نایب قهرمانی این مسابقات تکیه زد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی ورزش 
کارگران، بانوان شطرنج باز وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی در 

انفرادی نیز روی سکوی قهرمانی ایستادند.
زهرا  ها:  خانم  از  متشکل  وزارتخانه  بانوان  شطرنج  تیم 
سعیدآذري، سمیه امیري فر، اکرم جعفري و اعظم السادات 
شرق آزادي در رده تیمی نایب قهرمانی را به دست آوردند و در 
بخش انفرادي نیز  خانم زهرا سعیدآذري، عنوان قهرمانی را در 

بین تمامی شرکت کنندگان به خود اختصاص داد.
این مسابقات  در 9 دور به روش سوئیسی و با حضور 10 تیم 
از سازمان ها و نهادهاي دولتی استان تهران به صورت آنلاین 
برگزار شد که رده بندي نهایی مسابقات به قرار زیر مشخص شد:
1. شهرداري تهران / 23 امتیاز 2. وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی / 22 امتیاز  3. دانشگاه علوم پزشکی تهران / 17,5 
امتیاز 4. دانشگاه تهران / 17 امتیاز 5. بانک مرکزي / 11 امتیاز 

6. وزارت بهداشت / 10 امتیاز

»محسن هاشمی« خبر داد:

صدور مجوز جذب ۲۰۰ نیرو برای 
آتش نشانی پایتخت 

سازمان  اینکه  بیان  با  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
آتش نشانی به ۲ هزار نیروی جدید نیاز دارد، گفت: مجوز جذب 

۲۰۰ نیرو برای آتش نشانی تهران صادر شده است.
محسن هاشمی روز گذشته در حاشیه آئین افتتاح ایستگاه 
۱۳۲ آتش نشانی شهر تهران به خبرنگاران توضیح داد: هم اکنون 
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  در  پرسنل  هزار  پنج 
پایتخت خدمت می کنند که این آمار باید به هفت هزار نفر 

برسد.
وی ادامه داد: اهمیت و نیاز به سازمان آتش نشانی در حادثه 
پلاسکو به خوبی احساس شد و مجموعه شورای اسلامی شهر 

نیز در دوره کنونی به این موضوع توجه بیشتری کرد.
مرکز   ۱۳۰ هم اکنون  تهران  شهر  شورای  رئیس  گفته  به 
آتش نشانی در پایتخت به شهروندان خدمت رسانی می کند که 

باید به بیش از ۱۵۰ مرکز برسد.
»هاشمی« با بیان اینکه از نظر تأمین تجهیزات آتش نشانی 
کارهای زیادی لازم بود که انجام شود، گفت: در این راستا زمانی 
که هنوز ارز گران نشده بود تعداد زیادی از تجهیزات مورد نیاز 

را خریداری کردیم.

از امروز؛

آغاز برنامه تابستان بدون خاموشی 
سال آینده

وزیر نیرو به اجرای موفق طرح های مدیریت مصرف در امسال 
اشاره کرد و گفت: اجرای برنامه تابستان بدون خاموشی برای 

سال آینده از فردا کلید خواهد خورد.
در  روز گذشته  اردکانیان«  »رضا  »دنیای هوادار«،  گزارش  به 
مراسم چگونگی عبور از پیک مصرف در مرکز پایش صنعت 
برق افزود: تلاش می شود با اجرای برنامه های مدیریت مصرف 
اوج بار مصرف سال آینده در حد یک درصد باشد و با تحقق آن 

برگ درخشانی برای صنعت برق باشد.
وی سال آبی 97-96 را یکی از خشک ترین سال های ۵۰ سال 
اخیر برشمرد و خاطرنشان کرد: کاهش آب در مخازن سدهای 
چند منظوره سبب شد کاهش ۵هزار مگاواتی در تولید برق 

رقم بخورد.
اردکانیان گفت: بر این اساس تلاش برای مدیریت مصرف به 

جد در دستور کار قرار گرفت.
وزیر نیرو سال آبی ۹۷ - ۹۸ را سالی پر باران خواند که شرایط 
خاص این دو سال مدیریت مطلوب صنعت آب و برق را رقم زد.

»زمان«، جدای از اصالت جوهری و سیالیت اش یک 
خاصیت دیگری هم دارد که دانشمندان در منابع علمی 
کمتر به آن پرداخته اند و این بار می خواهم برایتان 
از  اصلا  زمان  ویژگی  این  البته شاید  کنم.  بازگویش 
اکتشافات حضرت خودمان باشد و کسی تا به حال به آن 
دست نیازیده باشد. این ویژگی، کشسانی زمان نام دارد. 
خاصیتی که به نوعی هم به طولانی شدن و هم به کوتاه 
شدن زمان می انجامد؛ درست مثل کش تنبان. حتی 
از آن هم بهتر مثل عضلات اسکلتی بدن که هم کش 
می آید و هم کوتاه می شود. یک مثال ساده برای اینکه 
مطلب درست جا بیفتد عمری است که معلوم نیست 
چطور تا امروز تباهش کرده ایم و از این به بعد چطور می 
خواهیم به بادش بدهیم. عمری که روزهای خوشش به 
آنی می گذرد و لحظه های ناخوشش، می شود صد سال 
سیاه. روزگار کودکی، مثل خواب خوشی از سر آدم می 
پرد و ایام بدهکاری و سگ دو زدن هایش تمامی ندارد.

اما یک جنبه مهم دیگری هم دارد این زمان لامذهب 
بی پدر و مادر! اینکه »وقت طلاست« را حتما شنیده اید. 
حالا بیایید ببینیم این زمان وامانده چطوری طلا است!؟ 
فرض کنید ده میلیون تومان ناقابل از یکی از بانک های 
محترمی که نه اهل نزولند و نه اهل ربا و کاملا به صورت 
اسلامی وام می دهند و پس می گیرند، بعد از گذر از 
هفت خان و معرفی هفت ضامن و امضای هفت سفته، 
وام گرفته اید. و مثل بچه آدم هر ماه قسطش را می 
دهید، که البته همان شش ماه اول سودش را از شما می 
گیرند و بعد تازه می روند سراغ اصل پول. بعد مثلا یکی 
از اقساط شما عقب می افتد. به سرعت جریمه های شما 
به صورت روزشمار محاسبه می شود و همین طور پیامک 
و تلفن و اخطار و احضار است که به سویتان گسیل می 
شود و پول را که با سود و جریمه اش پرداخت کنید، کاملا 

ارزش مادی زمان را احساس می کنید.
از یک طرف دیگر هم پول هایی است که فلان نهاد باید 
به عنوان حقوق پرسنلش بپردازد و وعده پرداختش را به 
هر بهانه شده عقب می اندازد که مثلا به جای سی ام این 
برج، سوم آن برج پول ها از حساب نهاد مورد نظر خارج 
شود و در این سه چهار روز خدا تومان سود موجودی پول 

مردم را به جیب بزند.

حالا این روزها هم که بحث پاداش ورزشکاران ملی پوش 
و قهرمانان کشور مطرح شده، خیلی بهتر و بیشتر می 
شود ارزش زمان را دریافت. قهرمانانمان، در رشته های 
مختلف با اوضاع و احوال نابسامان اقتصادی، با وجود 
هزینه های سنگین تمرینات ورزش حرفه ای، دو سال 
پیش برای مملکت افتخارآفرینی کرده اند، عرق ریخته اند، 
و از جان و سلامتشان مایه گذاشته اند و حالا آقایان بعد 
از دوسال قرار است؛ تازه قرار است چندماه چندماه این 
پاداش ها را به صاحبانشان بپردازند. البته رسیدن به آستانه 
سال هزار و چهارصد و بلند شدن بوی دماغ سوخته تنور 
انتخابات آتی، ابدا موجب این زمزمه های پرداخت پاداش 
ها نیست و ما هم که کاری به کار سیاست نداریم و 
ورزشمان هم اصلا سیاسی نیست و مدیران ارشد ورزش 
کشور هم همگی ورزشی هستند و هیچکدام سیاسی و 

نظامی نیستند که نیستند.
بحث ما ارزش زمان است و اینکه در این دو سال این 
پول کلان چندین میلیاردی چقدر برای آقایان زاییده و 
رشد داشته، و البته چندرغازی که از این حجم پول، سهم 
یک یک ورزشکاران و قهرمانان اکسپایر شده کرونازده، 
می شده؛ چه گره هایی می توانسته از زندگی هایشان 
بگشاید. اصلا شاید این پاداش، نوش داروی بعد از مرگ 

سهراب باشد.
اینطور می شود که معنای مثل وقت طلاست قابل درک 
می شود. و دیگر از حساب های نهادهای حکومتی که 
به نام اشخاص است برایتان نگویم. که اگر بگویم باید 
از زمین ها و املاک بیت المال که به تصرف بعض 
سیاستمداران درآمده یا از رانت های عجیب و غریبی 
که فکرش به خیال خام من و امثال من نمی رسد هم 

بگویم. فلذا:
غم دل چه باز گویم که تو را ملال گیرد

کنم این حدیث کوته که غمی درااااز دارم

مجمع عمومی سالیانه فدراسیون کبدی ساعت 10 صبح 
امروز )26 مردادماه( با حضور دکتر علینژاد معاون وزیر 
ورزش و جوانان و سایر اعضاء مجمع در آکادمی ملی 

المپیک برگزار می شود.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
فدراسیون  فدراسیون کبدی، مجمع عمومی سالیانه 
کبدی به منظور بررسی عملکرد سال 98 و همچنین 
تصویب تقویم ورزشی و آئین نامه های فدراسیون در 
سال 99 روز یکشنبه 26 مرداد ماه در آکادمی ملی المپیک 

برگزار می شود.
مجمع عمومی امسال بنا بر دستور وزارت ورزش و جوانان 
و ستاد ملی مبارزه با کرونا به شکل حضوری و وبینار 

برای روسای هیات های استانی برگزار می شود تا در آن 
عملکرد سال گذشته و همچنین اقداماتی که قرار است در 
این روزهای کرونایی عملی شود رو مورد بررسی و مطالعه 

قرار دهند تا تصمیمات لازم اتخاذ گردد.
بازرس، حسابرس و خزانه دار در کنار گزارش  گزارش 
رئیس فدراسیون از مهم موارد دستور جلسه مجمع 

سالیانه خواهد بود.
دکتر علی نژاد معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
وزارت وزارت ورزش و جوانان به عنوان رئیس مجمع 
عمومی فدراسیون در جمع خانواده ورزش کبدی حضور 
های  برنامه  جریان  در  نزدیک  از  تا  کرد  خواهد  پیدا 

فدراسیون کبدی قرار گیرد.

دریچه

انتخابات

وقت طلاست!

به ریاست دکتر علی نژاد؛
مجمع عمومی فدراسیون کبدی امروز برگزار می شود

بانک | بیمه | ارز

کار و تعاون

جامعه

انرژی

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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ورزشی

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چراغ کشتی کی روشن می شود؟

با وجود امیدواری های فراوان، هنوز دستور روشنی برای 
از سرگیری فعالیت ورزش اول کشور صادر نشده است. 
این در حالی است که طی روزهای گذشته اخباری مبنی 
بر امکان برگزاری تمرینات اردویی و روی خوشی که ستاد 
مبارزه با کرونا در این رابطه نشان داده به گوش رسیده بود. 
با این وجود تا به امروز در این باره اقدام عملی صورت 
نگرفته است. این در حالی است که اخبار به دست آمده از 
کشورهای صاحب کشتی حکایت از پیگیری فعالیت های 
هدفدار و برنامه ریزی شده آنان دارد. با این اوصاف ما به 
عنوان یکی از قدرت های جهانی کشتی هنوز نتوانسته 
ایم راهکار لازم را برای برگزاری اردوهای آمادگی تحت 
شرایط حاضر ارائه کنیم. بیم آن می رود همین امر در 
مسابقات جهانی احتمالی سال ۲۰۲۰ ضربه ناگواری بر 
پیکرمان وارد کند. از سویی قهرمانان و تیم های شرکت 
کننده در لیگ برتر با تمام وجود مترصد حضور در مسابقات 
هستند اما به دلایل ذکر شده فعلا امکان برگزاری مسابقات 
لیگ وجود ندارد هرچند در صورت برگزاری این مسابقات 
منافع و عواید آن می تواند شور و شوق تازه ای در عرصه 
کشتی ایجاد کند. حضور حدود بیست تیم در مسابقات 
یعنی رقمی معادل بیست میلیارد به جامعه کشتی تزریق 
خواهد شد.  در این مقال از چند و چون تقسیم این مبلغ 
نسبتا کلان سخنی به میان نمی آوریم اما اگر فرض را بر 
این بگذاریم که حق مربیان سازنده و هیات های فعال در 
نظر گرفته شود، اسپانسرها رضایت داشته باشند، تبلیغات 
کافی صورت گیرد، فدراسیون و کادر فنی تیم های ملی 
به اهداف مورد نظر دست پیدا کنند، نکات فرهنگی و 
تبلیغی رعایت شود و کارشناسان کشتی و رسانه ها ارج 
نهاده شوند، در آن صورت می توان گفت لیگ بسیار پربار 
خواهد بود. بدیهی است انتظار اینکه در شرایط حاضر تمام 

موارد یادشه در نظر گرفته شود دور از ذهن می نماید 
به طوری که نیمی از آن ها رعایت شود رضایت بخش 
خواهد بود. البته اولویت اول شرایط حاضر امکان برگزاری 
اردوهای آمادگی است تا بتوان پس از ماه ها تار و پود از 
هم گسسته ورزش اول را در سطح کلان به هم دوخت و 

سروسامانی در کیان تیم های ملی ایجاد کرد.

از قافله دنیا جانمانیم

ژاپنی ها مدت هاست فعالیت های آماده سازی خود را 
آعاز کرده اند. آمریکایی ها نیز دست به کار شده اند و تحت 
لوای پروتکل های بهداشتی دست به کار شده اند. شنیده 
ها حکایت از آن دارد که ستارگان کشتی کشورهای اروپایی 
و تیم های جمهوری آذربایجان، قزاقستان، گرجستان، 
روسیه، ترکیه و سایر ممالک نیز تحت شرایطی تمرین 
می کنند. در این میان محدودیت های روز افزون از آن 
کشورهایی چون ایران و هند است که متاسفانه ویروس 
کرونا همچنان در این کشورها ترکتازی می کند. در این 
بساط  زودتر  نتوانیم هرچه  ما  اگر  است  روشن  شرایط 
تمرینات را پهن اقدام درخور توجهی انجام دهیم در آینده 
دچار مشکلات فراوان خواهیم شد. تا به اینجا که اتحادیه 
جهانی بر سر برگزاری مسابقات سال ۲۰۲۰ ایستاده و احتمالا 
با کشف وگسترش واکسن کرونا بازی های المپیک توکیو 
نیز تابستان سال آینده برگزار خواهد شد. با این توصیف 
چنانچه اقدام عاجلی از سوی فدراسیون کشتی صورت 
نگیرد و هر چه زودتر فضای لازم برای  ورود به چرخه 
آماده سازی کنیم تیم های ملی را فراهم نشود، چه بسا 
باید منتظر پیامدهای ناخوشایند و فرجام ناخوشایند آن 
در میدان جهانی و المپیک باشیم.  باور کنید همین حالا 
هم فرصت سوزی شده و ما اگر بتوانیم از فردا برنامه ریزی 
اردویی را عملیاتی کنیم برای رسیدن به مسابقات جهانی 
وقت کم خواهیم آورد.  حکایت بازی های المپیک هم که 
امر دیگری است و دستیابی به مدال المپیک برنامه چهار 
ساله دقیقی را طلب می کند. ما پیش تر نیز بارها در این 
رابطه به مسئولان ذیربط هشدار داده ایم اما گوش شنوایی 
وجود نداشته است با این وصف وظیفه خود می دانی تا 
باردیگر به دوستان یادآوری کنیم بیش از این دست روی 

دست نگذارید و فرصت ها را از دست ندهید.

توپ و توردیدگاه

فوتبال بانوان

»فریده شجاعی« خبر داد:

تغییر شیوه برگزاری لیگ بسکتبال

»سرمربی مس رفسنجان«:

شاید بعد از قهرمانی دیگر در این تیم نباشم

نایب رئیس زنان فدراسیون بسکتبال گفت: ممکن است لیگ 
برتر به صورت ایده آل و رفت و برگشت نباشد اما در هر صورت 
برنامه ریزی لازم را برای برپایی لیگ به صورت متمرکز یا نیمه 

متمرکز انجام می دهیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، »فریده شجاعی« روز گذشته با اعلام 
این مسئله اظهار داشت: لیگ بسکتبال زنان شاید به صورت 
متمرکز برگزار شود. منتظریم تا زمان اعلام آمادگی باشگاه ها 
به پایان برسد و بعد تغییراتی در آیین نامه و دستورالعمل لیگ 
بدهیم تا امکان برگزاری متمرکز یا نیمه متمرکز لیگ برتر بسکتبال 

زنان وجود داشته باشد و حامیان مالی بیشتری جذب شوند.
وی افزود: هزینه برگزاری مسابقات افزایش یافته و در شرایط 
کرونا نیز نمی توان برنامه ریزی مناسبی برای رفت و آمد تیم ها 
داشت و باید تسهیلاتی را فراهم سازیم تا لیگ را به هر شکلی 
برگزار کنیم. ممکن است مسابقات به صورت ایده آل و رفت و 
برگشت نباشد اما در هر صورت برنامه ریزی های لازم را برای 
برپایی لیگ به صورت متمرکز یا نیمه متمرکز انجام می دهیم.

نایب رئیس فدراسیون بسکتبال عنوان کرد: تا زمانی که از طرف 
وزارت ورزش و ستاد مقابله با کرونا مجوز داده نشود، نمی توانیم 

تمرین و مسابقه ای داشته باشیم، زیرا بسکتبال با سایر رشته ها 
متفاوت و بازی پرتماس و نفس به نفس و احتمال خطر آن 

بیشتر است.
وی ادامه داد: باید اول مجوز بگیریم و بعد با رعایت پروتکل 
بهداشتی که فدراسیون پزشکی ورزشی در اختیار ما می گذارد، 
اصول را رعایت کنیم. مهم ترین چیز این است که هنوز مجوز 
لازم برای مسابقات بسکتبال صادر نشده است. وقتی مجوز 
بیاید  و بعد ببینیم چند باشگاه در بسکتبال زنان تیم داری 
کردند، پس از آن برای قرعه کشی لیگ برتر از آنان دعوت کنیم.

شجاعی خاطرنشان کرد: مسابقات کسب سهمیه المپیک لغو 
نشده است اما مسابقات جهانی و آسیایی سه به سه زیر ۲۳ 
سال  و بزرگسالان لغو شده است و منتظر برنامه ریزی فدراسیون 
جهانی بسکتبال هستیم. باید از آنان مجوز را دریافت کنیم تا 
تمرینات ملی پوشان آغاز شود. فردا مسابقات آسیا چلنج زیر 
۱۷ سال داریم که آنلاین برگزار می شود. فدراسیون جهانی برای 
آنکه بسکتبال راکد نماند، چنین مسابقاتی را برگزار می کند. این 
مسابقات کم خطرتر است و مهارت های انفرادی در مسابقات 

آنلاین محک زده می شود.

سرمربی تیم فوتسال زنان مس رفسنجان گفت: شاید بعد از 
قهرمانی دیگر در لیگ برتر فوتسال حضور نداشته نباشم.

تیم فوتسال زنان مس رفسنجان روز گذشته در مرحله رفت 
فینال لیگ برتر موفق به برد ۲ بر صفر سایپا شد و این هفته در 

دیدار برگشت باید در رفسنجان به مصاف سایپا برود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »عاطفه رضایی« روز 
گذشته در خصوص پیروزی برابر سایپا اظهار داشت: با توجه به 
اینکه در مرحله نیمه نهایی لیگ برتر از سایپا شکست خوردیم 
اما به دنبال انتقام نبودیم و می خواستیم بازی خوبی را ارایه 
دهیم. در دیدار با سایپا  بازی سختی داشتیم و در ۲ نیمه 
محتاطانه بازی کردیم. بی مهابا حمله نمی کردیم و موقعیت 
گل هم داشتیم و ۲ گل برابر این تیم را در دقایق پایانی نیمه 

دوم به ثمر رساندیم.
وی افزود: سایپا تیم پرمهره و خوبی است و دیدار سختی را 
در اهواز برابر شرکت ملی حفاری داشت و توانست این تیم 
را در خانه خود شکست دهد. سایپا کار بزرگی انجام داد تا 
ملی حفاری را در اهواز حذف کند. اکنون هم نمی توانم بگویم 
چون ۲ بر صفر این تیم را شکست دادیم، حتما قهرمان لیگ 
برتر هستیم و همه چیز تمام شده است. بازی برگشت برای 
کسب قهرمانی در رفسنجان سخت تر است. سایپا برای جبران 
شکست تمام تلاشش را می کند و ما هم می توانیم قهرمان 

لیگ برتر شویم.
سرمربی مس رفسنجان عنوان کرد: به نظرم برای فصل بعد 
سازمان لیگ نمی تواند بازی ها را به صورت متمرکز برگزار کند 
زیرا جمع کردن ۱۰ تیم در یک جا دشوار است. هر چند برگزاری 

متمرکز لیگ فصل آینده از نظر هزینه برای تیم های مختلف به 
صرفه تر است. باید سازمان لیگ شرایط شهر میزبان و مسایل 
دیگر را به دلیل کرونا با دقت ارزیابی کند و اگر ۱۰ تیم در لیگ 
برتر فصل آینده حضور دارند، تیم ها را به ۲ گروه پنج تایی 

تقسیم کند.
وی خاطرنشان کرد: مدیرعامل باشگاه مس رفسنجان از تیم 
حمایت کرد و برای هر مرحله ای که صعود کردیم پاداش در نظر 
گرفت و حتی گفته است که پاداش ویژه ای را برای قهرمانی 
لیگ برای بازیکنان در نظر گرفته است. فکر می کنم تنها تیمی 

هستیم که باشگاه با بازیکنان تسویه حساب کرده است.
رضایی یادآور شد: نمی دانم برای فصل آینده به عنوان سرمربی 
در این جایگاه می مانم یا خیر. زیرا سال گذشته اولین دیدار این 
فصل را با سایپا در ۲۶ مرداد داشتیم و آخرین دیدار را در ۳۰ 
مرداد با همین تیم خواهیم داشت. یکسال طول کشید و خیلی 
خسته ام و مشخص نیست که بعد از قهرمانی در فصل آینده 

حضور داشته باشم یا خیر.

فینال مسابقات جهانی اسنوکر با حضور تماشاگران!
دولت انگلستان به منظور ارزیابی و بررسی شرایط بازگشت تماشاگران و هواداران به 
رویدادهای ورزشی درنظر دارد تا با پذیرش تعداد محدودی از دوستداران رشته اسنوکر، 

فینال مسابقات جهانی این رشته را با جذابیت بیشتری برگزار کند.

تا به اینجا که اتحادیه جهانی بر سر برگزاری مسابقات سال ۲۰۲۰ ایستاده و احتمالا 
با کشف وگسترش واکسن کرونا بازی های المپیک توکیو نیز تابستان سال آینده 
برگزار خواهد شد. با این توصیف چنانچه اقدام عاجلی از سوی فدراسیون کشتی 
صورت نگیرد و هر چه زودتر فضای لازم برای  ورود به چرخه آماده سازی کنیم 
تیم های ملی را فراهم نشود، چه بسا باید منتظر پیامدهای ناخوشایند و فرجام 

ناخوشایند آن در میدان جهانی و المپیک باشیم.
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سند استادیوم درفشی فر به نام پرسپولیس خوردورزشی
باشگاه پرسپولیس موفق شد سند ورزشگاه تمرینی خود را رسمی کند. مجموعه ورزشی شهید درفشی 
فر طی سال های گذشته معارض داشت ولی پس از پیگیری های اخیر توسط باشگاه پرسپولیس که با 

همکاری وزارت ورزش و جوانان همراه بود، این مشکل مرتفع شد.

»چه کسانی« دم از بیت المال می زنند؟

معمای  ترکمنچای

بازی رسانه ای در همه ی جای جای ورزش دنیا برقرار است 
و این موضوع، همیشه و همه جا ترفندی بسیار خوب، برای 
عده ی کثیری از اهالی ورزش برای دستیابی به موفقیت 
بوده است، اما در فوتبال ایران، بازی رسانه ای، به زشت 

ترین شکل ممکن انجام می شود.
فوتبال ما با حواشی و اتفاقات بسیار بدی که هر روزه تجربه 
می کند، بیشتر از گذشته، عقب ماندگی خود را نسبت به 

دنیای حرفه ای این رشته نشان می دهد.
برای بار دوم و با یک حرکت غیر اخلاقی دیگر، قرارداد 
یکی از اعضای باشگاه استقلال منتشر شد، بعد از ماجرای 
اسفناک آندرا استراماچونی سرمربی محبوب آبی ها، مثل 
اینکه این بار نوبت فراری دادن دیگر مهره ارزشمند باشگاه 

استقلال، شیخ دیاباته رسیده است.
انتشار قرارداد دیاباته، می تواند یک بازی رسانه ای کثیف 
از سوی برخی افراد که به هر دلیلی از موفقیت استقلال 
خوشحال نیستند، باشد، وگرنه انتشار این قرارداد در یکی از 
حساس ترین مقاطع فصل چه دلیلی دارد؟ قطعا نمی توان 
این مسئله را به دربی حساس جام حذفی ربط نداد و پای 
هراس خیلی از تیم ها از مهاجم ترسناک استقلال را به 
این بحث باز نکرد، امیدواریم جناب سعادتمند سروسامان 
دادن به وضعیت داخلی و اداری باشگاه استقلال را هم 
سرلوحه اصلی برنامه هایشان قرار بدهند تا دیگر آبروی 

فوتبال کشورمان در مقابل خارجی ها نرود.
ترکمنچای  را  آن  ای  دیاباته، عده  قرارداد  انتشار  از  پس 
خواندند و عده ای دم از بیت المال زدند، اما باید چندین 
مورد مهم گفته شود تا حالا که صحبت از بیت المال است، 

یک سری مسائل برای دوستان سخنور روشن شود.
حالا که بحث قرارداد بازیکنان استقلال مطرح است، بهتر 
است یک مقایسه خیلی ساده با همتی سرخپوش این 
تیم داشته باشیم، حرفی از خارجی های گران قیمت و بی 
مصرف سال های دور باشگاه پرسپولیس هم نمی زنیم، اما 
در دو سه فصل اخیر، جواهرات گران قیمتی! به این باشگاه 
به قول دوستان رسانه ای، مظلوم و کم خرج آمدند و با 

جیب پر از دلار به وطنشان بازگشتند.
آنتونی استوکس: مهاجم بی بند و بار و بی اخلاق ایرلندی 
که به اندازه یک مجرم حرفه ای، پرونده شکایت در دادگاه 
های کشور های مختلف دارد، با قراردادی ۲۵۰ هزار دلاری 
و با سر و صدای فراوان به پرسپولیس آمد و پس از یک 
ماه، با دریافت ۱۵۰ هزار دلار با آمار فاجعه بار صفر گل زده 

ایران را ترک کرد.

جونیور براندائو: مهاجم برزیلی عجیب پرسپولیسی ها با 
قرارداد ۵۷۰ هزار دلاری بدون حتی یک شوت در چهارچوب 
به برزیل بازگشت و الان هم مشخص نیست در دسته 

چندم کشورش توپ می زند.
ماریو بودیمیر: مهاجم کروات و دستپخت افتضاح پروفسور 
برای قرمزها که قبل از آمدن به ایران قصد خداحافظی از 
فوتبال را داشت، با ۶۰۰ هزار دلار به پرسپولیس آمد و با دو 
گل زده به کشورش بازگشت، نکته جالب ماجرا قرارداد ۲۰ 
هزار دلاری این بازیکن با تیم بعدی خود بود، که ننگی برای 

فوتبال ما خواهد بود.
آنتونی گولچ: مدافعی که پنج هفته افتخار نشستن بر 
روی سکوهای ورزشگاه های ایران را داشت و بدون حتی 
یک دقیقه بازی مبلغ ۳۲۳ هزار دلار از پرسپولیس غرامت 

گرفت.
ولادیمیر پریموف: یکی دیگر از بازیکنان بی کیفیت خارجی 
بود که به فوتبال ما آمد و با یک گل زده مبلغ ۲۵۰ هزار دلار 

از باشگاه پرسپولیس گرفت و از این تیم جدا شد.
الکس پلیانسکی: او هم بعد از یک فصل نیمکت نشی 
کامل، مبلغ ۲۵۰ هزار دلار از باشگاه پرسپولیس دریافت کرد 

و به کشورش بازگشت.
باشگاه  ناموفق،  خارجی  خریدهای  سبد  فقط  ها  این 
پرسپولیس بود، اما مثل اینکه دوستان گمان کرده اند که 
بازیکنی در تراز بشار رسن که بیش از سه فصل است در 
ایران توپ می زند با سلام و صلوات قرارداد بسته است؟ 
همین دیاباته ای که به قراردادش منتقد هستید، با آنکه 
نیمی از بازی ها را به لطف زمین مناسب و امکانات حرفه 
ای فوتبال ما از دست داده است، آقای گل ایران است و 
یک سرو گردن از دیگر مهاجمان لیگ برتر بالاتر بوده است.
بهتر است سری هم به بازیکنان داخلی این باشگاه هم 
بزنیم، به نظر شما پرسپولیسی که پنج فصل از با هشت نه 
بازیکن ثابت بازی می کند، برای متقاعد کردن این بازیکنان 
برای تمدید قرارداد، چه قدر هزینه کرده است؟ پس لطف 
کنید سری به مبلغ قرارداد و آپشن های دلاری قرارداد های 
بازیکنانی چون بیرانوند، ترابی، خلیل زاده، علیپور و... هم 

بزنید تا معنای قرارداد ترکمنچای را متوجه شوید.
بله در باشگاه استقلال هم به لطف دلال های فوتبال، کم 
بازیکن خارجی بی کیفیت نیامده است، اما چنین اتفاقی 
در چندسال اخیر بی سابقه بوده است. پس لطفا به این 
سوال هم پاسخ دهید؛ با مبلغ قرارداد برانکو و دستیارانش 
چه کارهایی می شود برای آبادانی مملکت انجام داد؟ لطف 
کنید، قرارداد چندین میلیون یورویی پروفسور و همکاران 
گران قیمتش که بیش از ۶۰ میلیارد تومان برآورد شده است 
و حتی گرانتر از کارلوس کی روش بسته شده بود را هم 
منتشر کنید، یا نیم نگاهی هم به قرارداد این فصل یحیی 
گل محمدی که به زور از شهرخودرو او را به تهران آوردید 
بیاندازید تا بعدا همگی باهم از بیت المال صحبت کنیم و 

یک نتیجه خوب بگیریم...

پیش بازیاستقلالی ها

ذره بین

»افشین قطبی«:

جذابیت فوتبال به این است که »هر تیمی« 
می تواند برنده شود

برانکو و عمان از تعویق  بازی ها خوشحالند!

سرمربی تیم فوتبال شیجیاژوانگ از مصاف تیمش با تیم دوم  
گروه B مسابقات لیگ چین به عنوان یک مسابقه هیجان انگیز 

برای تیمش یاد کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، افشین قطبی در کنفرانس خبری 
پیش از دیدار تیمش برابر شانگهای SIPG تیم دوم جدول 
مسابقات گروه B سوپرلیگ چین که از 4 مسابقه قبلی 10 امتیاز 
کسب کرده، اینطور حرف هایش را با اشاره به هواداران تیمش 
شیجیاژوانگ آغاز کرد و گفت: عصر بخیر به تمام هواداران 

فوتبال در دنیا و به خصوص هواداران شیجیاژوانگ.
او سپس در مورد بازی حرف هایش را آغاز کرد و گفت: ما نتایج 
فوق العاده ای در بازی های قبلی کسب کرده ایم و در مورد 
چالش جدیدمان که مسابقه با تیم صدرنشین جدول رده بندی 
است، بسیار هیجان زده ایم. ما در مقابل یکی از بهترین تیم 

های چین و شاید آسیا بازی داریم.
او ادامه داد: کادر فنی من، بازیکنان و مجموعه باشگاه صد در 
صد آماده این مسابقه هستند. ما آماده این چالش هستیم و 
احساس می کنیم که توان مقابله با تیم شانگهای را داریم. ما 
توانایی این را داریم که یک بازی کاملا رقابتی را روز آینده مقابل 

این تیم به نمایش بگذاریم.
سرمربی سابق فولادخوزستان با اشاره به شانس کم تیمش برای 
پیروزی در این مسابقه اشاره کرد و گفت: شاید مردم شانس 
کمی به ما برای پیروزی در این مسابقه بدهند ولی ما در 
گروهمان اعتقاد مشترکی داریم که می توانیم مقابل هر تیمی 
در فوتبال چین بازی خوبی انجام دهیم. پس ما واقعا انتظار 

بازی فردا را می کشیم.
موریکی  کیفیت  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  سپس  قطبی 
بازیکن شیجیاژوانگ  اینگونه واکنش نشان داد: موریکی یکی 
العاده تیم من است؛ شاید یک  بازیکنان خاص و فوق  از 
چیز کمیاب. عشق او به بازی و صبر او در بازی قابل توجه 
و بیشتر از انتظار است. شماره 10 های چپ واقعی کمی در 
دنیای فوتبال وجود دارند. او متصل کننده تیم ما است و 
در حملات هم حضور دارد و گلزنی می کند و پاس گل می 
دهد و یکی از بازیکنان ویژه ما است. ما خوشحالیم که او را 

در کنارمان داریم.
پرسش بعدی در مورد بازی برابر شانگهای که یکی از تیم های 
قدرتمند چین است، پرسیده شده و قطبی با آرامش در پاسخ به 
این سوال عنوان کرد: فکر می کنم هر بازی ویژگی های مختص 
به خودش را دارد. به خصوص با این برنامه ویژه. فکر می کنم 
تمام تیم ها برای ریکاوری مشکل بسیار زیادی را تجربه می 
کنند. با این حال شانگهای کیفیت بالایی دارد و ستاره های 
زیادی در این تیم بازی می کنند و در هر مسابقه ای به دنبال 
گلزنی و امتیاز گرفتن هستند. قطعا ما باید بهترین خودمان 
باشیم و آن ها باید در بدترین ورژن خود باشند تا بتوانیم از آن 
ها امتیاز بگیریم. اما چیزی که فوتبال را زیبا می کند همین 

است که هر تیمی می تواند برنده باشد.
تیم فوتبال شیجیاژوانگ در پایان هفته چهارم مسابقات با 
کسب 4 امتیاز شامل دو تساوی، یک شکست و یک پیروزی 
در رتبه چهارم جدول هشتم تیمی گروه دوم مسابقات قرار دارد.

با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا رقابت های مرحله مقدماتی 
جام جهانی 2022 قطر به تعویق افتاده است و این خبر برای 

تیم ملی عمان به شکلی ویژه حائز اهمیت است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورزش سه، پس از تعویق 
یکساله برگزاری مسابقات مقدماتی جام جهانی 2022 قطر، بدون 
تردید شاگردان برانکو ایوانکوویچ سود ویژه ای را از این تعویق 
داشتند چرا که فوتبال عمان پنج ماه است به صورت کامل 
تعطیل شده و بدون هیچ تمرینی باید بازیکنان تیم ملی این 
کشور مهیای حضور در مرحله مقدماتی جام جهانی می شدند؛ 
عمانی ها بر این مسئله واقف بودند که برگزاری مسابقات در 
موعد مقرر می تواند مصائب و مشکلات فراوانی برای آن ها با 
توجه به تعطیلی طولانی مدت تمرینات داشته باشد اما این 

تعویق بدون شک یک خوش خبری به آن ها بود.
اخبار غیر رسمی حاکی از آن است که رقابت های ورزشی قرار است 
از حدودا یک ماه دیگر به صورت تدریجی آغاز شود و بازیکنان 
می توانند خود را مهیای بازی کنند؛ تعویق مسابقات ملی باعث 
شد تا عمانی ها فرصت بسیار خوبی را به دست آوردند تا بتوانند با 
تیمی قدرتمندتر در مسابقات مقدماتی جام جهانی شرکت کنند.

نکته جالب در فوتبال عمان این که برخلاف سایر نقاط دنیا 
بازیکنان در اردوهای باشگاهی آمادگی بدنی خوبی ندارند و در 
اردوهای ملی است که به سطح مطلوبی از آمادگی جسمانی 
می رسند؛ تعویق پیش آمده باعث شد تا برانکو ایوانکوویچ دیگر 
عذر و بهانه ای برای ناآمادگی جسمانی بازیکنان خود نداشته 
باشد و فرصت کافی برای آماده سازی تیمش را در اختیار داشته 

باشد.
تیم ملی عمان در گروه E مرحله نخست مقدماتی جام جهانی 
2022 قطر، با کسب 12 امتیاز از 5 دیدار توانسته در جایگاه دوم 

گروه پس از تیم ملی قطر قرار گیرد.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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جهان سینما

شبکه نتفلیکس سریال ترسناک »ماوراءالطبیعه« 
را به عنوان نخستین سریال مصری خود می سازد.

لوکرتسیا مارتل، ماری الساندرینی و میگل گومز به 
عنوان برندگان »جوایز لوکارنو« ۲۰۲۰ معرفی شدند.

پانزدهمین همایش »کمیک کان نیویورک« به دلیل 
شیوع کرونا به صورت مجازی برگزار می شود.

لئوناردو دی کاپریو از طریق شرکت فیلمسازی اش 
یک قرارداد بزرگ برای تولید محصولات سرگرمی با 

»سونی« امضا کرد. 

فیلم سینمایی »یلدا« به کارگردانی مسعود بخشی 
از ۶ شهریورماه با دوبله آلمانی در سینماهای آلمان 

اکران می شود.

فیلم سینمایی »والدین امانتی« با عنوان پیشین 
»شپلوتکا« در مراحل پایانی فنی قرار دارد.

»حسین انتظامی« -رئیس سازمان سینمایی- در پیامی 
در فضای مجازی، با دعوت از مدیران و سازمان ها 
به شفافیت نوشت: مزایای شفافیت از مخاطرات و 

پشیمانی آن بیشتر است.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

»جو باناماسا« Joe Bonamassa خواننده و نوازنده گیتار آمریکایی است. او 
متولد ۱۹۷۷ است و فعالیت در عرصه موسیقی را در سال ۱۹۸۹ و از سن ۱۲ 
سالگی آغاز کرد. او در ابتدا به گروه بلادلاین که در آن فرزندان برخی از مشاهیر 
موسیقی حضور داشتند، پیوست؛ اما پس از انتشار تنها یک آلبوم، از این گروه 
جدا شد به فعالیت فردی روی آورد. او تا به امروز ۱۵ آلبوم فردی منتشر کرده 
است و ۱۱ بار به صدر جدول فروش موسیقی بلوز بیلبورد راه پیدا کرده است. او 
همچنین آثاری در همکاری با سایر هنرمندان منتشر کرده است. یکی از دلایل 
شهرت او، گیتار بزرگ و متفاوتی است که همواره همراه دارد. آلبوم بلوز راک 
»رستگاری« Redemption اثری از این گیتاریست و خواننده آمریکایی است. او 
باناماسا یکی از مطرح ترین گیتاریست های سبک بلوز است که آثار او عموما 
مورد اقبال منتقدان قرار گرفته اند. این سیزدهمین آلبوم اوست که توانست 
موفقیت آلبوم های قبلی را تکرار کند. این آلبوم تلفیق جذابی از سبک های بلوز 
و راک است که به بهترین وجه ممکن توسط جو باناماسا که یکی از برترین 
گیتاریست های بلوز است، پرداخته شده است. آلبوم رستگاری در صدر جدول 
فروش سبک بلوز، رده دوم فروش موسیقی راک و ۲۶ فروش کلی بیلبورد 

جای گرفت.

2018 / »Redemption | رستگاری«
:: جو باناماسا ::

»روزی روزگاری در آمریکا« فیلمی داستانی جنایی گانگستری و درام به کارگردانی 
»سرجیو لئونه« محصول ۱۹۸۴ کمپانی آمریکایی برادران وارنر می باشد. این آخرین 
فیلمی بود که سرجو لئونه آن را کارگردانی کرده است. موسیقی این فیلم توسط زنده 
ناک »انیو موریکونه« ساخته و اجرا شده  است. داستان در سه مقطع زمانی ۱۹۲۳)دوران 
نوجوانی(، ۱۹۳۳)دوران جوانی( و ۱۹۶۸ )دوران کهن سالی( شکل می گیرد. تدوین نهایی 
فیلم ۲۶۹ دقیقه بوده که در زمان اکران برای جشنواره بین المللی فیلم کن ۴۰ دقیقه 
از فیلم در ممیزی حذف می گردد سپس برای اکران در آمریکا این فیلم کوتاه تر شده و 
به ۱۳۹ دقیقه کاهش می یابد که همین امر ناخشنودی سرجیو لئونه و قهر او با دنیای 
سینما و هالیوود را به همراه داشت. فیلمنامه این فیلم را انریکو مدیولی، سرجو لئونه، 
لئوناردو بنونوتی، پیرو دی برناردی، فرانکو آرکالی و فرانکو فرینی نوشته اند مجله معتبر 
سایت اند ساوند روزی روزگاری در آمریکا را در بین ۲۵۰ فیلم برتر تاریخ سینما انتخاب 
کرده است. لئونه یك داستان گانگستری و جذاب را بهانه نمایش روابط فراموش شده 
انسانی و ارزشهای سهل و ممتنع فطرت انسانی می كند، انسانهایی كه نسبت به دیگران 
خشن، بی مبالات و بی عار هستند اما در ارتباط با یكدیگر عشق، وفاداری، جوانمردی 

و احترام را می شناسند.

»روزی روزگاری در آمریکا 
1984 / »Once Upon a Time in America

:: سرجیو لئونه ::
نام  به  ساله  شانزده  و  نیویورکی  پسری  دشت«،  »ناتور  کتاب  قهرمان 
»هولدن کالفیلد« است. او در شرایطی خاص، مدرسه اش در پنسیلوانیا را 
ترک گفته و سه روز را به صورت مخفیانه در نیویورک می گذراند. هولدن 
به شکل خارق العاده ای، هم بسیار ساده و هم بسیار پیچیده است و 
این موضوع، صدور نظری قطعی درباره این شخصیت و داستانش را عملا 
غیرممکن می کند. شاید تنها چیزی که می توان با اطمینان درباره ی 
هولدن گفت این است که او با علاقه ای وافر و حتی گاهی اوقات زیاده 
از حد، به زیبایی پا به این دنیا گذاشته است. نقطه نظرهای گوناگونی 
در این رمان به چشم می خورند: کودکان، بزرگترها و افراد نادیده گرفته 
شده؛ اما افکار هولدن، شیواترین و به یاد ماندنی ترین نقطه نظر موجود 
در رمان است. این رمان کلاسیک از جی. دی. سلینجر، به زیبایی تمام، 
در  ناتور دشت،  نوجوانی است.  دوران  بیانگر خشم ها و سرکشی های 
از  و  داشته  دنیا جایی همیشگی  ادبی  آثار  برترین  لیست های  تمامی 
تأثیرگذارترین آثار نوشته شده در قرن بیستم است. این کتاب، به خاطر 
بیان بی پرده و صریح تمامی افکار یک نوجوان، بارها باعث به وجود آمدن 

جنجال های مختلفی در طول زمان شد.

1951 / » The Catcher in the Rye| ناتور دشت«
:: جی دی سلینجر | ترجمه: محمد نجفی ::

کتابفیلم موسیقی

اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  امور هنری  با حکم معاون 
اعضای شورای سیاستگذاری سی و ششمین جشنواره موسیقی 

فجر معرفی شدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیدمجتبی حسینی؛ معاون امور 
هنری در احکامی مجید کیانی، حسن ریاحی، شاهین فرهت، 
نادر مشایخی و محمد اله یاری )مدیر کل دفتر موسیقی( را به 
عنوان اعضای شورای سیاستگذاری سی و ششمین جشنواره 

موسیقی فجر منصوب کرد.
در حکم معاون امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برای 
اعضای این شورا آمده است: با عنایت به بند ۲ فصل دوم آئین 
نامه جشنواره موسیقی فجر و نظر به سوابق علمی و تجربیات 
هنری جنابعالی، به موجب این حکم به عنوان عضو شورای 
سیاستگذاری سی و ششمین جشنواره موسیقی فجر منصوب 

می شوید.
راهکارهای  ارائه  و  جنابعالی  صمیمی  همکاری  است  امید 
مناسب در این شورا، موجب شود تا با بررسی و شناخت نقاط 
قوت و ضعف جشنواره، شاهد ارتقای کمی و کیفی در این 

دوره باشیم.
نامه جشنواره  آیین  تازگی در  به  بر اساس اصلاحیه ای که 
موسیقی فجر صورت گرفت، شورای سیاستگذاری جشنواره، از 
چهار هنرمند موسیقی، دبیر جشنواره، مدیرکل دفتر موسیقی 
و معاون امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی تشکیل 
می شود. دبیر جشنواره موسیقی فجر نیز در جلسه های شورای 
سیاستگذاری تعیین می شود و به اعضای شورا اضافه می شود.

جایزه ویژه کمیسیون »کتاب ها برای صلح سال ۲۰۲۰« 
به لوریس چکناواریان سفیر هنر برای صلح و سفیر صلح 

ایران اهدا خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی و 
روابط بین الملل جشنواره هنر برای صلح، کمیسیون 
لوریس  استاد  آرا،  اتفاق  به  صلح،  برای  کتاب ها 
چکناواریان را شایسته دریافت جایزه ویژه سال ۲۰۲۰ این 
کمیسیون دانستند و این جایزه ۱۲ سپتامبر سال جاری 

به ایشان اهدا خواهد شد.
کمیسیون کتاب ها برای صلح که از سازمانهای همکار 
سازمان جهانی یونسکو محسوب می شود و مقر آن 
در رم ایتالیا واقع است، از چندین سازمان غیر دولتی 
از کشورهای مختلف تشکیل شده است که با سازمان 
یونسکو در زمینه گسترش فرهنگ صلح همکاری می 

کند.
از بررسی معرفی نامه و سوابق  این کمیسیون پس 

دارنده  ارمنی  ایرانی-  موسیقیدان  چکناواریان  لوریس 
نشان عالی هنر برای صلح که سالها با هنرش فعالیت 
هایی خیرخواهانه و بشردوستانه در جهت گسترش 
آقای  آرا  اتفاق  به  است،  داده  انجام  صلح  فرهنگ 
چکناواریان را شایسته دریافت این جایزه تشخیص دادند 
و این جایزه ۱۲ سپتامبر در مراسم ویژه این کمیسیون به 

این هنرمند پیشکسوت اهدا خواهد شد.
لوریس چکناواریان که از مفاخر موسیقی ایران و جهان 
برای  را  دو کنسرت  در سال ۲۰۱۴  رود،  به شمار می 
کمک به آسیب دیدگان زلزله بم در فرانسه و همچنین 
کنسرت هایی را در ایران و آمریکا برای کمک به کودکان 
مبتلا به سرطان محک رهبری کرده است. جشنواره هنر 
برای صلح ایران که جایزه ویژه سال ۲۰۱۹ این کمیسیون 
را دریافت کرده، در خرداد ماه سال جاری این هنرمند 
پیشکسوت ایرانی را برای دریافت جایزه سال ۲۰۲۰ به این 

کمیسیون معرفی کرده بود.
 The Books for Peace ،جایزه ویژه کتاب ها برای صلح
Award، جایزه ای است به یاد خاویر والدز، روزنامه نگار 
مشهور مکزیکی که در مبارزه با قاچاق مواد مخدر در 
مکزیک به قتل رسید. این جایزه از سال ۲۰۱۷، از سوی 
افراد و گروه  به  این جایزه، هر سال  کمیسیون ویژه 
هایی که در زمینه گسترش فرهنگ صلح، فعالیت های 
بشردوستانه و خیرخواهانه فعالیت می کنند اهدا می 

شود.
لوریس چکناواریان سال گذشته نیز یکی از نشان های 
را  این جشنواره  دوره  برای صلح هفتمین  عالی هنر 

دریافت کرده است.

موسیقی
با حکم معاون اموری هنری وزارت

 فرهنگ و ارشاد اسلامی؛

شورای سیاستگذاری جشنواره 
موسیقی فجر تشکیل شد

چکناواریان برنده جایزه ویژه کتاب ها برای صلح ۲۰۲۰ شد


